
-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Agneta Thorman  
Skickat: den 18 oktober 2021 08:22
Till: kundtjanst@trelleborg.se
Ämne: Vindkraftverk

Hej!
Heja! Ingen vindkraftverk utanför er kust.! 
Tycker det är märkligt att regeringen vill bygga ut
vindkraftverken med skälet att de skall kunna lagra en massa
el. 
Varför bygga ut när de som redan finns står still så ofta.
Skall man då inte låta dessa gå för fullt för att lagra??
Skulle alla alltid gå så kanske vi i Skåne skulle få billigare
el. 
Har jag helt fel?
Mvh
Agneta 

Skickat från min iPhone


